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Createspace, United States, 2014. Paperback. Book Condition: New. Bilingual. 203 x 127 mm. Language: English .
Brand New Book ***** Print on Demand *****.Clinton Scollard (1860-1932) made several trips to the Levant that
inspired both his prose poetic works. The book Songs of a Syrian Lover (1912) reveals his interest for the East
and belongs specifically to the movement of English Rubaiyat: the Quatrains of Omar Khayyam became very
popular thanks to Edward FitzGerald s translation and influenced many authors. But far from bacchanalian
songs, Scollard poems are closer to the Song of Songs with the celebration of the beloved woman and the
passion for her. The English text in this edition is accompanied by a double translation, one in French by Maryse
Salmon and Olivier Salmon, and the other in Arabic by Hussein I. El-Mudarris and Oussama Shammo,
illustrated by Nour Halwany s drawings. Clinton Scollard (1860-1932), auteur americain, effectua plusieurs
voyages au Levant qui | inspirerent aussi bien pour ses ouvrages en prose, relations de voyages et nouvelles,
que pour son uvre poetique. Le recueil Songs of a Syrian Lover (1912) revele ce gout pour | Orient, et s inscrit
plus particulierement dans le mouvement des English Rubaiyat: les Quatrains d Omar Khayyam devenus tres
populaires grace a la traduction d Edward FitzGerald influencerent en effet de nombreux auteurs. Mais loin des
chansons bachiques, les poemes de Scollard se rapprochent davantage du Cantique des cantiques par la
celebration de la bien-aimee et de | amour sublime qui lui est porte. Le texte en anglais presente dans cette
edition est accompagne d une traduction francaise par Maryse Salmon et Olivier Salmon, ainsi que d une
traduction arabe realisee par Hussein I. El-Mudarris et Oussama Shammo, illustree des dessins de Nour
Halwany.
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